

9 天 8 晚魅力俄罗斯浪漫双都迷情之旅

9Days Charm of Russia

Confirmed Arrival : In Moscow, Out St. Petersburg

20 Aug / 03,17 Sep / 08 Oct 2018

Tour Code: MOWLED0908



行程特色 Tour Highlights:

- * 莫斯科 - 红场, 莫斯科大学, 参观俄罗斯地铁 - 最深最美的地铁, 参观新圣女公墓 - 莫斯科著名公墓
Moscow - The Red Square, Moscow University, Moscow Metro - the deepest and most beautiful Metro, Novodevichy Cemetery - the most famous cemetery in Moscow
- * 特别推荐: 谢尔盖耶夫镇 - 莫斯科郊外金环小镇
Special recommendation: Sergiev Posad - Golden Ring cluster of ancient towns
- * 特别赠送: 金环小镇特色俄式午餐, 亲身感受俄罗斯饮食文化
Special Cuisine: Russian special lunch, experience the Russian Cuisine Culture
- * 舒适豪华高铁: 莫斯科 - 圣彼得堡 (4 小时)
Fast & Comfortable High Speed Train: from Moscow - St. Petersburg
- * 圣彼得堡 - 冬宫, 彼得保罗要塞, 夏宫花园
St. Petersburg - Winter Palace, Peter and Paul Fortress, Peterhof Grand Palace Garden
- * 特别推荐: 叶卡捷琳娜花园及琥珀宫
Special recommendation: Catherine Palace and Amber Room
- * 特别赠送: 涅瓦河游船 (圣彼得堡)
Special Inclusion: Neva River Sightseeing Cruise

Updated on 18Jun2018

Day 1 抵达 莫斯科 Arrive Moscow

抵达莫斯科机场后, 自行前往酒店, 入住酒店。(如果需要接机, USD150 一趟, 7 座车, 适合 4 名乘客+3 件行李)
Arrival at Moscow International Airport. Proceed to hotel by your own arrangement. (if you need pick up service, USD150.00 per trip, 7 seats vehicle, for 4 passengers+3 luggage)

Hotel: Izmailovo Alpha Hotel or similar

Day 2 莫斯科 Moscow

早餐后, 前往革命圣地【红场】及周边(约 1 小时), 红场面积 9.1 万平方米, 地面全部由条石铺成, 显得古老而神圣, 古俄语意为“美丽的广场”, 外观【无名英雄纪念碑】和【圣瓦西里升天大教堂】, 游览【亚历山大花园】(约

15 分钟), 参观俄罗斯最大的百货公司-【古姆商场】(约 20 分钟)。参观【列宁墓】瞻仰世界伟大的革命导师列宁(约 10 分钟, 周一、周五及重大节假日不开放外观, 其他时间入内参观), 随后参观莫斯科的心脏和历史发源地-【克里姆林宫】入内参观, 每周四闭馆。晚餐后返回酒店休息。特别赠送游览:【新圣女公墓】。

B/L/D

After breakfast, proceed to [Red Square] and view the [Unsung Heroes Monument] and [St. Basil's Cathedral]. Visit [Alexander Garden] and [The GUM Department Store]. Visit [Lenin's Mausoleum](close on Monday and Friday and Holidays). Next, visit [Moscow Kremlin], an old fortified complex in the heart of Moscow that has witnessed generations of Russia's rulers and remains as the official residence of the President of the Russian Federation to this

day (close on Thursday). After that, visit [**Novodevichy Cemetery**], is the most famous cemetery in Moscow, which is the city's third most popular tourist site.

Hotel: Izmailovo Alpha Hotel or similar

Day 3 莫斯科 – 谢尔盖耶夫镇 Moscow – Sergeyev

早餐后前往著名的金环小镇-【谢尔盖耶夫镇】，位於莫斯科東北 71 公里，莫斯科的金环城市之一，建於 14 世紀，有著诗情画意般的田园风光和浓郁的乡村文化气息，置身其中宛若画中遊。参观景点：【谢尔盖三一修道院】，它是東正教最古老的教堂之一；内部有【圣三一大教堂】、【圣母升天大教堂】和【特拉別茨納雅大教堂】。中午在谢尔盖耶夫鎮餐厅享用俄式风味餐。特別赠送：金环小鎮品尝俄罗斯餐厅的特色俄餐。之后返回莫斯科参观有地下宮殿之称的最美地铁之一【莫斯科地铁】(約 40 分钟)。

B/L/D

After breakfast, visit [**Sergiev Posad**], is a city near to Moscow. It's part of the Golden Ring cluster of ancient towns and known for the 14th-century Trinity Lavra St. Sergius monastery complex. Visit [**The Trinity Lavra of St. Sergius**], is the most important Russian monastery and the spiritual centre of the Russian Orthodox Church. You can take a tour to explore the [**Holy Trinity Cathedral**] and [**Dormition Cathedral**] inside the complex. Lunch at local restaurant, experience the unique Russian Cuisine. After that back to Moscow and visit the most beautiful Metro in the world [**Moscow Metro**].

Hotel: Izmailovo Alpha Hotel or similar

Day 4 莫斯科 Moscow

早餐后登上【麻雀山上的观景台】(約 15 分钟)俯瞰莫斯科全景，参观俄罗斯的最高学府【莫斯科大學】(外观，約 20 分鐘)，位於莫斯科西南部的列宁山上。中央主楼 32 层，顶部是穗形环绕的五角星。兩翼为 18 层高大楼。遊覽【二战胜利广场】(約 30 分钟)，为了紀念反法西斯战争胜利 50 周年而建，建成於 1995 年 5 月。【凯旋门】(約 10 分钟)，高 28 米，是按照古罗马康斯坦丁凯旋门洋式建造。之后漫步在具有文化艺术大街之称的【阿尔巴特大街】(約 40 分钟)。参观著名的俄羅斯紫金店。**B/L/D**

After breakfast, proceed to [**The Sparrow Hills Observation Deck**], is located at the highest point of the Moscow, and offers a panoramic view of Moscow. Backed by the [**Moscow University**] (view from outside). Visit [**Victory Square**]. Built to commemorate the 50th anniversary of the victory of the anti-fascist war, it was completed in May 1995. [**Triumphal Arch of Moscow**]. Next free walking around the [**Arbat Street**](about 40min). Visit the famous Russian Violet Gold Store.

Hotel: Izmailovo Alpha Hotel or similar

Day 5 莫斯科 – 圣彼得堡 Moscow – St. Petersburg

早餐后送火车站，乘高铁二等坐赴圣彼得堡，途中欣赏俄罗斯广阔田园风光(大约 4 小时车程)。抵达后午餐。参观国立埃尔米塔什博物館-【冬宮】(約 2 小时)。其宮殿以宏伟的气势，非凡的想象，华丽的景观，动人心魄。之后参观【冬宮广场】和【亞历山大柱】。**B/L/D**

After breakfast, take a high-speed train (2nd class seat) to St. Petersburg (about 4 hours). You will enjoy the beautiful scenery along the road. After lunch, visit [**Hermitage Museum**] and [**Winter Palace**]. After that visit [**Palace Square**] and [**Alexander Column**].

Hotel: Park Inn Pulkovskaya or similar

Day 6 圣彼得堡 St. Petersburg

早餐后前往【葉卡捷琳娜花园】。1756 年，具有巴洛克风格的葉卡捷琳娜宮，在這裡建成。葉卡捷琳娜宮里的【琥珀宮】全部用琥珀裝飾，堪稱世界奇觀。這座價值連城的稀世珍宝是普魯士国王弗里德里希·威廉一世送給彼得大帝的礼物。返回市區后参观第一大教堂 - 【伊薩基耶夫教堂】(外观，約 10 分钟)，它当年是俄罗斯首都的主教大教堂。涅瓦河【瓦西里島古港口灯塔】及【斯莫尔尼宮】神秘建筑群。

B/L/D

After breakfast, proceed to [**Catherine Palace**] and visit [**Amber Room**], The Amber Room is a reconstructed chamber decorated in amber panels backed with gold leaf and mirrors located in the Catherine Palace. Back to city visit [**St. Isaac's Cathedral**], was originally the city's main church and the largest cathedral in Russia (view from outside). Visit [**Vasilyevsky Ancient Port Lighthouse**] and [**Smolny Institute**]

Hotel: Park Inn Pulkovskaya or similar

Day 7 圣彼得堡 St. Petersburg

早餐后前往郊外参观游览世界上最大的喷泉园林-【夏宮花园】(約 1 小时)，它诞生於 18 世紀初，获名“彼得格夫”。夏宮分为上花园和下花园。外观由普希金的抒情詩而得名的【青銅騎士像】(外观，約 20 分钟)。参观圣彼得堡发源地【彼得保羅要塞】。**B/L/D**

After breakfast, proceed to visit [**Peterhof Garden**], is a series of palaces and gardens located in Petergof, there are Upper Garden and Lower Garden. Next, view the [**Statue of Peter the Bronze Knight**]. After that, proceed to the [**Peter and Paul Fortress**], is the original citadel of St. Petersburg, founded by Peter the Great in 1703, it was used as a prison and execution ground by the Bolshevik government. Today it has been adapted as the central and most important part of the State Museum of Saint Petersburg History.

Hotel: Park Inn Pulkovskaya or similar

Day 8 圣彼得堡 St. Petersburg

早餐后，参观涅夫斯基大道北方格里鮑耶托夫運河旁【滴血教堂】，有五光十色的洋葱頭頂，反映了俄國 17 和 18 世紀的典型的東正教教堂建筑风格。参观位於涅瓦大街上的【喀山教堂】。漫步在圣彼得堡最著名的【涅瓦大街】上，可购买具有俄罗斯特色的琥珀和紀念品。之后乘【涅瓦河遊船】。**B/L/D**

Morning, visit [**Church of the Savior on Blood**], is one of the main sights of Saint Petersburg. The church is prominently situated along the Griboedov Canal; paved roads run along both sides of the canal. Visit [**Kazan Cathedral**], it is dedicated to Our Lady of Kazan, probably the most venerated icon in Russia. Next, visit [**Nevsky Prospect**], is Russia's most famous street, walking Nevsky is an essential St Petersburg experience. Board the [**Neva River Sightseeing Cruise**]. Straddling the Neva, St Petersburg is honeycombed with historical canals and more than 300 bridges, all making a cruise along the Neva wonderfully scenic and interesting.

Hotel: Park Inn Pulkovskaya or similar

Day 9 离开 圣彼得堡 Depart St. Petersburg

今天告别圣彼得堡，结束我们愉快的俄罗斯之旅。免费送机时间为 8:00am 和 14:00pm 两次，其他时间请自行前往机场。或者您可预订专车送机：7 座车，適合 4 人 +3 個行李 USD150/次。当日如有赴莫斯科的，本公司可代买高铁二等座火车票 USD80/张，请提前预订。

Today depart St. Petersburg. Transfer to airport for your flight

to Singapore.

(Free airport transfer schedule time will be at 08:00am and 14:00pm. Please make your own arrangement to airport on other timing.)

*Or you may reserve your private transfer to airport at USD160/per way, suitable for 4 passengers + 3 luggage.

* High-speed train St. Petersburg – Moscow (2nd class), ticket fare: USD90/per ticket, please reserve in advance if needed.

Optional Tours 自费项目	USD 美金
Moscow 莫斯科	
A. Russia Circus 俄罗斯马戏 (est. 2hrs)	80/pax
B. Tretyakov Gallery 特列基亚科夫画廊(est. 1hr)	75/pax
C. Culture Performance 民族歌舞(est. 1.5hrs)	80/pax
St. Petersburg 圣彼得堡	
A. Peterhof Palace 夏宫宫殿(est. 1hr)	65/pax
B. Russia Ballet 俄罗斯芭蕾舞(est. 2hrs)	215/pax
C. Russian Special Cuisine 俄罗斯大餐 (est. 1.5hrs)	70/pax

Date of arrival: (In Moscow, out St. Petersburg)

2018

Aug. 20 / Sep. 03, 17 / Oct. 08

Land Tour	Tour Fare
Adult / Child with Bed (twin sharing)	SGD 1690 per pax
Child no Bed (2-5yrs old)	SGD 990 per pax
Single Supplement	SGD 800 per pax
Pre-stay in Moscow	SGD 180 per room
Post-stay in St. Petersburg	SGD 250 per room
Guide & driver tipping (collect in SIN)	SGD 98 per pax
Important Note: There is no triple room or extra bed in Russia hotel, please pay single supplement for the third person.	

[Click here to Submit Enquiry](#)

(JT-200618)